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Referat af Bruger-/pårørendemøde 
på Tullebølle Plejecenter 

onsdag den 21. februar 2024 
 

 
Deltagere: 
Pårørenderepræsentant Leif Førgaard  
Pårørenderepræsentant Jens Ole Hansen 
Pårørenderepræsentant Poul-Erik Pedersen 
Pårørenderepræsentant Laila Pedersen 
Pårørenderepræsentant Alice Stafsen 
Beboerrepræsentant Evy Maling 
Beboerrepræsentant Birthe Hjernø Nydam 
Beboerrepræsentant Aase Jørgensen 
Repræsentant fra køkkenet Bettina Nielsen 
Plejecenterleder Pia Clausen  
Kommunalpolitiker Ulrik Kølle 
 
Fraværende: 
Sekretær Eva Lund Hansen 
 
Jens Ole skrev referat da Eva var syg. 
 
Pia bød velkommen til mødet. Også til Ulrik Kølle der er glad for at være indbudt. 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

− Referat fra sidste møde (årsmødet) den 18. januar 2024 blev godkendt. 
 

2. Tullebølle Centeret orienterer 
Køkkenet: 

− Den lille isfryser med gratis is til beboerne og mulighed for køb af is kommer 
op igen den 1. maj. 

− Der planlægges påskefrokost for beboere og personalet. 

− Beboerne bager i køkkenet sammen med køkkenpersonalet. 

− Ønske om varm mad om aftenen ved højtider. Beboerne synes juleaften var 
god trods alt. Nytårsaften var bedre. Måske kan pårørende deltage og hjælpe 
mod at få mad og drikke. Måske frivillige til Sankt Hans hvor der kan grilles 
pølser. Jens Ole snakkede om at undersøge om der kan søges fonde til 
arrangementer. 

− Har forsøgt med fade med pålæg i stedet for færdigsmurt. Det fungerer ikke. 
Dem der ryster har ikke glæde af det. Beboerne mener det er for svært. 
Prøver endnu engang i weekenden. 
 

Pia: 

− Elevatoren er nu lavet. Evy sad fast sammen med en chauffør. Det er nogle 
sensorer der er for følsomme. 

− Der er ikke længere en fast pedel på plejecentret. Henrik Larsen skal fremover 
kontaktes ved pedel-opgaver. 

− Har valgt at gå på efterløn pr. 1. juli 2024. Har sidste arbejdsdag den 24. april 
2024. 
 



Side 2 af 2 

 

 
3. Beboerne orienterer 

− Intet fra beboerrepræsentanterne. 
 
4. Pårørende orienterer  

− Bruger-/pårørenderådet konstituerede sig. 
Formand = Leif Førgaard 
Næstformand = Jens Ole Hansen 
Alice Stafsen blev også personalerepræsentant, da Charlotte Hansen er 
stoppet. 
 

− Spørgsmål til Ulrik Kølle: 
Ulrik takkede for at deltage i mødet. Er glad for at komme rundt på besøg. 
Der blev spurgt ind til hvad der skal ske når Pia stopper. Der skal findes en 
dygtig centerleder som afløser for Pia. 
Der er ansat en ny velfærdsdirektør pr. 1. marts 2024. Der er ønske om at 
Katja Kayser bliver forlænget. 
Der er for meget dokumentation for personalet. Ønske om mindre 
dokumentation, så der er mere tid til beboerne. 
Undrede sig over at nogle stuer er blevet inddraget til andet formål, når folk 
gerne vil på plejehjem. 
 

− Pårørende skal ikke deltage i tilsyn. Man er altid velkommen til at kontakte 
lederen hvis der er problemer eller spørgsmål. 
 

5. Ny mødedato 

− Næste møde afholdes onsdag d. 22. maj 2024 kl. 13.30. 
 
6. Eventuelt 

− Jens spurgte ind til en nøgle til den lille låge på Annexstræde. Pia oplyste at 
det er TDC der har lågen, så vi har ikke nøgle til den. 


